

Ref : ADM/LMN/2022/57 : المرجع  
Date: 13/12/2022 : التاريخ

**LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI**

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

**To :** All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة  
والمشغلين البحريين في أبوظبي

**Location :** (Al Aliyah- Al Saadiyat) Channel, Abu Dhabi

الموقع : قناة (العالية- السعديات)، أبوظبي

**Subject :** Submarine cable installation operation

الموضوع : عملية تركيب كابلات بحرية

A Submarine cable installation operation in the vicinity of Al Saadiyat- Al Aliyah Channel is going to be started on 13<sup>th</sup> December 2022 and will continue till 25<sup>th</sup> December 2022. The operation will be carried out by "e-marine".

ستبدأ عمليات تمديد كابلات بحرية قرب القناة الملاحية السعديات- العالية بتاريخ 13 ديسمبر 2022 وستستمر حتى 25 ديسمبر 2022. سيتم تنفيذ الأعمال من قبل شركة "e-marine".

MPV Athba will be utilized as the mother vessel & special laying pontoon during this operation. Moreover, the operation will be assisted by various diving activities for the installation and other related works purposes.

سيتم استخدام السفينة MPV Athba كسفينة رئيسية ومنصة خاصة بعمليات التمديد، كما سيتم دعم العمليات بأنشطة غوص لإنجاز الأعمال الأخرى ذات الصلة.

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to exercise extra caution, to stay clear of the area of operations and take all the necessary precautions.

ينصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتوخي الحذر الشديد والابتعاد عن مناطق العمليات واتخاذ جميع الاحتياطات اللازمة.

Attached is a generic map of the operations site for illustration.

مرفق خريطة عامة لموقع العمليات للتوضيح.

سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

**Capt. Saif Al Mheiri**  
**Managing Director - Abu Dhabi Maritime**



## Illustrative Map

